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Gmina Zaniemyśl Sesja Rady Gminy 

RO.0002.8.2022 

 Protokół  

XLVIII Sesja Rady Gminy w dniu 7 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 7 listopada 2022 o godz. 16:00, 

a zakończono o godz. 17:47 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Zbigniew Łyszczarz 

9. Michał Maliński 

10. Michał Marciniak 

11. Ewaryst Pankowski 

12. Marek Stroiwąs 

13. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Paweł Kurpik 

2. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Danuta Sobkowiak, Sekretarz Gminy 

4. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

5. Kinga Boguła, Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

7. Edyta Jankowska, Dyrektor CUW Zaniemyśl 

8. Anna Zimmer, Kierownik OPS Zaniemyśl 

9. Katarzyna Kicinska-Pajchrowska, Dyrektor GOK Zaniemyśl 

11.Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

Otwieram 48 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, Panie 

i Panów Radnych, witam Wójt Gminy Zaniemyśl Panią Justynę Dąbrowską, witam Sekretarz 

Gminy Panią Danutę Sobkowiak, witam naszego Radcę Prawnego Panią Aleksandrę Kupczyk-

Zajączkowską, witam Państwa Sołtysów, Panie i Panów Sołtysów, witam Kierowników 

jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy, witam Dyrektorów Szkół i Przedszkoli, witam 

wszystkich mieszkańców obserwujących transmisję naszej sesji w Internecie, teraz pozwolę 

odczytać sobie porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 
2. Stwierdzenie quorum Radnych. 
3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 
4. Interpelacje i zapytania Radnych. 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 
2) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze 
gminy Zaniemyśl na 2023 rok; 
4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022; 
5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 
6) w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej; 
7) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę Zaniemyśl w trybie 
bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego nieruchomości 
położonej w Łęknie; 
8) w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok"; 
9) w sprawie powołania i określenia zakresu zadań Komisji Doraźnej do zbadania 
inwestycji budowy ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu. 

7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zamknięcie sesji. 
 

czy są może uwagi do przedstawionego porządku obrad, nie widzę, w takim razie 

przejdziemy do punktu, jeszcze nie do punktu drugiego, musimy odczytać klauzulę RODO 

 

informacja dotycząca jawności posiedzeń transmisji utrwalania obrad oraz ochrony danych 

osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Zaniemyśl, zgodnie z artykułem 61 Konstytucji 

Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 97 roku obywatel ma prawo do uzyskiwania 

informacji o działalności organów władzy publicznej oraz osób pełniących funkcję publiczne, 

prawo do uzyskiwania informacji obejmuje dostęp do dokumentów oraz wstęp do 

posiedzenia kolegialnych organów władzy publicznej pochodzących z powszechnych 

wyborów z możliwością rejestracji dźwięku lub obrazu, ustawa z dnia 8 marca 90 roku o 

samorządzie gminnym stanowi, że działalność organów Gminy jest jawna, ograniczenia 

jawności mogą wynikać wyłącznie z ustaw, jawność działania organów gminy obejmuje w 

szczególności prawo obywateli do uzyskiwania informacji, wstępu na sesję rady gminy i 
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posiedzenia jej komisji, a także dostępu do dokumentów wynikających z wykonywania zadań 

publicznych w tym protokołów posiedzeń organów gminy i komisji rady gminy, zasady 

dostępu do dokumentów i wykorzystania z nich określa Statut Gminy, protokoły z posiedzeń 

komisji, protokoły z sesji oraz nagrania obrad sesji są udostępnione na stronie internetowej 

Gminy Zaniemyśl, zakładka samorząd, Rada Gminy, zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 90 roku 

o samorządzie gminnym obrady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk, są również dostępne w biurze Rady Gminy, klauzula 

informacyjna dla osób uczestniczących w utrwalanych i transmitowanych sesjach Rady 

Gminy Zaniemyśl, w związku z realizacją wymogów rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z dnia 27 kwietnia 2016 roku o ochronie danych z dnia 

27 kwietnia 2016 roku tak zwane RODO, informujemy o zasadach przetwarzania Pani, Pana 

danych osobowych oraz o przysługujących Pani, Panu prawach z tym związanych, zgodnie z 

artykułem 13 RODO informujemy, że administratorem Pani, Pana danych osobowych jest 

Wójt Gminy Zaniemyśl, ulica Średzka 9 w Zaniemyślu, inspektorem ochrony danych w 

Urzędzie Gminy jest Pan Ryszard Kujawski, numer telefonu 600 282 112, punkt pierwszy, 

Pani, Pana dane osobowe w postaci wizerunku oraz barwy głosu i przekazanych przy jego 

użyciu danych są przetwarzane w celu realizacji obowiązku prawnego ciążącego na 

administratorze, na podstawie RODO, artykuł 6 ustęp 1 litera c, przetwarzany jest niezbędny 

do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego na administratorze wynikającego z artykułu 

20 ustęp 1 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminnym, w związku z powyższym 

nie jest wymagana Pani, Pana zgoda na przetwarzanie danych, podanie przez Pana, Panią 

danych osobowych jest dobrowolne na przykład obecność i zabranie głosu na sesji rady 

gminy, a nagrywanie sesji gminy nie ma wpływu na realizację przez Panią, Pana praw 

związanych z uczestnictwem w sesji rady gminy na przykład możliwość zgłoszenia interpelacji 

na piśmie, odbiorcami danych osobowych mogą być podmioty uprawnione do uzyskiwania 

danych osobowych na podstawie przepisów prawa oraz podmioty realizujące zadania 

publiczne na podstawie odrębnej umowy powierzenia danych oraz osoby trzecie w związku z 

tym, iż nagranie stanowi informację publiczną w rozumieniu ustawy z dnia 6 września 2001 

roku o dostępie do informacji publicznej i jest udostępniane na stronie internetowej 

jednostki, posiada Pan, Pani prawo dostępu do treści swoich danych osobowych i 

stosowania, sprostowania, poprawiania lub ograniczenia przetwarzania przy czym podstawą 

ograniczenia jawności obrad sesji może być tylko przepis rangi ustawowej, stąd osoba 

korzystająca z uprawnienia czynnego udziału w sesji nie może skutecznie domagać się 

ograniczenia rejestracji przebiegu obrad na czas zabierania przez nią głosu, w razie 

niezgodnego z prawem przetwarzania Pani, Pana danych osobowych ma Pani, Pan prawo 

wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych ulica Stawki 2, 00-193 

Warszawa, dane osobowe co do zasady nie będą przetwarzane w celu podejmowania 

zautomatyzowanie decyzji, nie będą przetwarzane w celu profilowania, dane nie będą 

przekazywane do państw trzecich lub organizacji międzynarodowych, dane osobowe będą 

przechowywane przez okres wymagany do realizacji obowiązku ustawowego wskazany przez 

odrębne przepisy odnoszące się do archiwizacji dokumentów w organach administracji 

publicznej, punkt drugi, przejdziemy do punktu drugiego, stwierdzenie quorum radnych 
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2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

stwierdzam że, w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi wystarczającą większość do 

podejmowania prawomocnych uchwał, punkt trzeci, informacje Wójta z działalności 

międzysesyjnej, bardzo proszę Panią Wójt o zabranie głosu i przedstawienie informacji 

 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni Państwo, dzisiejsze informacje będą 

krótkie dlatego, że dwa tygodnie temu mieliśmy sesję, większość została omówiona myślę, 

że dzisiaj pójdzie to sprawnie, jeżeli chodzi o budżet na 2022 rok to wydałam jedno 

zarządzenie z dnia 30 października, w którym dokonano przeniesień wydatków między 

paragrafami w ramach środków na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie 

oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz 

na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu kwota 289 zł i 73 gr, jeżeli chodzi 

o Referat Inwestycji, termin składania ofert do przetargu na kompleksową dostawę energii 

elektrycznej wraz z usługą dystrybucji do gminy Zaniemyśl na 2023 rok został przesunięty w 

związku z pracami legislacyjnymi nad ustawą o zamrożeniu cen prądu, nowy termin został 

ustalony na 21 listopada, zakończona została inwestycja pod nazwą adaptacja istniejącego 

budynku usługowego na świetlicę wiejską wraz z zagospodarowaniem terenu w 

miejscowości Czarnotki, realizowane są zadania z funduszu sołeckiego na 2022 rok, z zadań 

inwestycyjnych wykonana została rewitalizacja boiska do siatkówki i koszykówki w Łęknie 

oraz trwa montaż ogrodzenia boiska w miejscowości Polesie, zakupiona została również 

przyczepa lekka dla OSP Zaniemyśl, zgodnie z zawartą umową dotacji oraz, oraz jej aneksem 

zawartym z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

gmina Zaniemyśl dnia 10 października zakończyła realizację przedsięwzięcia polegającego na 

likwidacji wyrobów budowlanych zawierających azbest z terenu Gminy Zaniemyśl w roku 

2021 i 22, w ramach realizowanych robót na terenie gminy Zaniemyśl zostało 

zdemontowanych, przetransportowanych i unieszkodliwionych 10,16 ton azbestu za kwotę 

6502 zł i 40 gr, zebranych, przetransportowanych i unieszkodliwionych 72,47 ton azbestu na 

kwotę 45668 zł i 70 zł i teraz informacje w zakresie właściwości Referatu Organizacyjnego, 

jeżeli chodzi o kadry z dniem 29 października kierownikiem Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa został Pan Marcin Kropiński, Pan Marcin Kropiński do tej pory 

pracował w zastępstwie Pani Barbary Cukrowskiej, która przeszła na emeryturę, w wyniku 

konkursu najlepszy kandydat został wyłoniony, gratulujemy Panie Marcinie i myślę, że będzie 

nam się dobrze pracowało, jeszcze jedna tutaj, jeżeli chodzi o kadry komisja konkursowa 

wyłoniła Panią Joannę Horowską jako kandydatkę na stanowisko do spraw promocji w 

Referacie Organizacyjnym, w tej chwili podejmowane są działania związane z nawiązaniem 

stosunku pracy z Panią Joanną, wstępnie mówiła, że po 15 listopada aczkolwiek jeszcze 

mamy lekarza, medycyna pracy więc zobaczymy jak to, jak to nam się wszystko poukłada, 

kandydaci oczywiście wykazali się największą wiedzą, doświadczeniem podczas naboru na 



str. 5 
 

wyżej wymienione stanowiska, Pani Joannie również serdecznie gratuluję, organizacja i 

funkcjonowanie Urzędu Gminy Zaniemyśl, została przeprowadzona diagnoza 

cyberbezpieczeństwa w ramach Programu operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, 

rozwój cyfrowy jednostek samorządu terytorialnego oraz wzmocnienie cyfrowej odporności 

na zagrożenia dotyczące realizacji projektu grantowego Cyfrowa Gmina, w związku z kontrolą 

Wojewody Wielkopolskiego i na skutek wspomnianej diagnozy cyberbezpieczeństwa 

wdrażane są w organizacji odpowiednie rozwiązania, które były zalecane lub 

rekomendowane, podejmowane są intensywne działania by jak najsprawniej wdrożyć 

ustawę z dnia 27 października 2022 roku o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych, na stronie BIP Gminy Zaniemyśl w zakładce aktualności będą się 

pojawiać na bieżąco informacje na temat zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych, mogę powiedzieć, że w tej chwili już na stronie internetowej 

znajduje się wniosek do pobrania przez mieszkańców, wypełnienia i złożenia go w Biurze 

Podawczym Urzędu Gminy o zakup węgla, może takie najważniejsze informacje, wniosek 

może złożyć osoba fizyczna zamieszkująca w gospodarstwie domowym na rzecz, którego 

dokonany jest zakup węgla, gospodarstwo domowe jest prowadzone na terenie naszej 

gminy, jest uprawniona do otrzymania dodatku węglowego oraz nie dokonała dotychczas 

zakupu węgla na sezon grzewczy 2022/2023 w cenie niższej niż 2000 zł i ilości co najmniej 

półtorej tony, w przypadku składania wniosku do 31 grudnia 2022 roku, a takie w tej chwili, a 

takie w tej chwili wnioski przyjmujemy czyli ten wniosek jest na razie do końca tego roku po 

nowym roku do końca kwietnia będzie można złożyć drugim wniosek też na półtorej tony 

opału, we wniosku należy podać imię nazwisko, adres gospodarstwa, dane teleadresowe i 

asortyment jaki, jaki będzie potrzebny, my będziemy zaopatrywać mieszkańców w węgiel tak 

zwany orzech albo w groszek no i trzeba złożyć oświadczenie czy korzystało się już z zakupu 

preferencyjnego, trzeba oczywiście wniosek podpisać i jeżeli jeszcze z takich ważniejszych 

rzeczy to do tej ceny węgla, znaczy cena maksymalna, którą poniesie, którą będzie ponosił 

mieszkaniec to jest 2000 zł do tego należy doliczyć koszty transportu, jeżeli ktoś przyjedzie 

własnym transportem no to bez żadnych, bez żadnych kosztów, gdy się samodzielnie 

odbierze tak, że zachęcam bardzo serdecznie, też są z tyłu na, na stoliku wyłożone te 

deklaracje, można je, można jej zabrać dla znajomych jeżeli, jeżeli jest to potrzebne, z 

zakresu promocji i rozwoju gminy Zaniemyśl, zarządzeniem nr 517 z dnia 11 października 

zostały ogłoszone konsultacje z organizacjami pozarządowymi i podmiotami o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu Rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, konsultacje trwały od 12 października do 

2 listopada, w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna opinia, zarządzenie nr 528 z dnia 

27 października, zostały ogłoszone konsultacje, których przedmiotem jest projekt 

dokumentu pod nazwą Strategia rozwoju gminy Zaniemyśl 2030 plus, celem konsultacji jest 

umożliwienie mieszkańcom oraz pozostałym interesariuszom złożenie uwag dotyczących 

projektu dokumentu, przesłane uwagi pozwolą na poznanie opinii oraz oceny treści projektu 

dokumentu strategii, a dzięki temu umożliwią wprowadzenie do dokumentu ewentualnych 

korekt, konsultacje potrwają do pierwszego grudnia, opinie zbierane są przez formularz 

dostępny na stronie internetowej www.zaniemysl.pl, który należy odesłać na adres 

sekretariat@zaniemysl.pl lub listownie na adres Urzędu, ponadto 17 listopada o godzinie 
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17:00 w Hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu odbędzie się spotkanie konsultacyjne, na 

które serdecznie zapraszam, w Biurze Obsługi Klienta można uzyskać informacje na temat 

Programu Czyste Powietrze, celem programu jest poprawa jakości powietrza oraz 

zmniejszenie gazów cieplarnianych poprzez wymianę źródeł ciepła na paliwo stałe i poprawę 

efektywności energetycznej budynków mieszkalnych jednorodzinnych, dofinansowanie 

można otrzymać na wymianę, zakup i montaż źródła ciepła tak zwanego kopciucha, instalacji 

centralnego ogrzewania i ciepłej wody użytkowej, wentylację mechaniczną z odzyskiem 

ciepła, mikroinstalację fotowoltaiczną, ocieplenie przegród budowlanych, stolarkę drzwiową 

i okienną, dokumentację, audyt energetyczny, dokumentację projektową, zapraszamy do 

Punktu Konsultacyjnego w Urzędzie Gminy Zaniemyśl, służymy pomocą w złożeniu wniosku i 

dalszym jego rozliczeniu, informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, 

Gminny Ośrodek Kultury we wskazanym okresie czyli od 25 października do 7 listopada 

realizował przede wszystkim zadania dotyczące organizacji roku kulturalnego oraz 

regularnych zajęć z zakresu edukacji kulturalnej ponadto w dniu 28 października została 

zorganizowana Noc Horrorów, w dniu 30 października na Wyspie Edwarda odbył się festyn 

ekologiczny będący zwieńczeniem projektu Czysta Gmina Zaniemyśl - zróbmy to razem oraz 

rozstrzygnięciem konkursu Ekologiczna Rzeźba, w konkursie wzięły udział dzieci ze 

wszystkich szkół podstawowych z gminy Zaniemyśl i tutaj Państwo macie możliwość 

obejrzenia tych prac, pod oknem stoją pracę, które zostały nagrodzone, 31 października 

odbył się korowód świętych, który miał swój finał w sali GOK-u, podczas balu dzieci wzięły 

udział w animacjach oraz konkursach z nagrodami, którymi były między innymi gadżety 

Gminy Zaniemyśl, każdy uczestnik został poczęstowany popcornem oraz tortem, w dniu 

dzisiejszym dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury wzięła udział w Powiatowej Społecznej 

Radzie Kultury, podczas spotkania zostały omówione plany wydarzeń kulturalnych na rok 

2023 w poszczególnych gminach powiatu średzkiego, obecnie Gminny Ośrodek Kultury 

prowadzi przygotowania do Zaniemyskiego Kiermaszu Świątecznego, który odbędzie się 10 

grudnia na Hali widowiskowo-sportowej bardzo serdecznie zapraszamy wszystkich 

wystawców, szkoły podstawowe również już swój akces zgłosiły więc na pewno będzie, na 

pewno będzie bardzo, bardzo wesoło i bardzo pięknie i świątecznie przede wszystkim, 

chciałbym również Państwa zaprosić na obchody Święta Narodowego, Święta Niepodległości 

one już zaczynają się u nas 10 listopada, zaczną się o 10:30 przemarszem spod Szkoły 

Podstawowej w Zaniemyślu, młodzież, dzieci mają przejść prze całą tutaj, cały ten odcinek 

zaniemyskich dróg pod, na placyk apelowy przed Strażnicę ze śpiewem, z flagami 

przejdziemy biało-czerwonym korowodem ulicą Poznańską i Średzką pod siedzibę OSP, gdzie 

będą miały miejsce główne obchody uroczystości apel i odśpiewanie hymnu państwowego, 

to odśpiewanie hymnu będzie o 11:11, jeżeli ktoś z Państwa dysponuje czasem to bardzo 

serdecznie zapraszamy i teraz dalsze obchody, które już będą po południu jak, będzie 

wyglądała dalsza część uroczystości, o godzinie 18:00 będzie msza święta w Kościele pod 

wezwaniem Świętego Wawrzyńca w Zaniemyślu następnie przemarsz z Kościoła pod pomnik 

Powstańców Wielkopolskich, około godziny 18:40 będzie podniesienie flagi na maszt 

sfinansowany w ramach projektu Pod biało-czerwoną, przemówienia gości i złożenie 

kwiatów i zniczy, a o 19:00 program artystyczny w Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu, 

to jest Koncert Niepodległościowy przygotowany przez grono pedagogiczne oraz uczniów 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Pigłowicach i 11 listopada serdecznie zapraszamy 
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wszystkich na rajd rowerowy wokół jeziora Raczyńskiego jest to już taka nasza coroczna 

tradycja, że 11 listopada wspólnie świętujemy Święto Niepodległości aktywnie, sportowo 

zbiórka jest o godzinie 9:45 na Orliku w Zaniemyślu i trasa z Orlika ulicą Poznańską, ulicą 

Raczyńskiego przez Majdany, Zwolę, ulicę Majdańską, ulicę Główną i dalej do Zaniemyśla, 

ulica Leśna, ulica Średzka, ulica Poznańska i meta na Orliku w Zaniemyślu tak, że bardzo 

serdecznie Państwa zapraszam również jest uroczyście zachęcamy wszystkich do 

udekorowania swoich rowerów w flagi tak, żeby to był faktycznie z tym akcentem naszym 

polskim Rajd Niepodległościowy, to już wszystkie informacje, dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo Pani Wójt, czy są pytanie do przedstawionej informacji, nie widzę w takim 

razie przejdziemy do kolejnego punktu, punkt czwarty, interpelacje i zapytania Radnych 

 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa radnych chciałbym złożyć interpelacje, też nie widzę, dziękuję Państwu 

przejdziemy do punktu piątego 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

ten punkt się wyczerpał, bo na poprzedniej sesji nie było interpelacji więc nie ma odpowiedzi  

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

punkt szósty, podjęcie uchwał w podpunkcie pierwszym, w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych, bardzo proszę Skarbnik Gminny Panią 

Agnieszkę Scheffler 

 

1) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa 

radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, to przystąpimy w 

takim razie do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XLVIII/346/2022 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

poproszę o przedstawienie kolejnego projektu w sprawie wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  

 

2) projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości przedstawiła 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję czy są pytania do przedstawienia projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa 

radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem, nie widzę, przystąpimy w takim razie 

do głosowania  

Głosowano w sprawie: 

wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLVIII/347/2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

podpunkt trzeci, w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 

obszarze Gminy Zaniemyśl za 2023 roku, bardzo proszę 

 

3) projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego 

na obszarze gminy Zaniemyśl na 2023 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, bardzo proszę radna Katarzyna Gomułkiewicz  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

bardzo dziękuję, tylko chciałam wyjaśnić, że jeżeli za chwilę będę głosować przeciw to nie 

dlatego, że uważam, że nie powinniśmy obniżać do 67,80 tylko dlatego, że uważam, ze 

powinniśmy obniżyć bardziej, uzasadnienie mojej decyzji jest takie samo jak rok temu tak, że 

można sprawdzić w ubiegłorocznej, w protokole z ubiegłorocznej sesji, nie zgłaszam wniosku 

formalnego ponieważ pozostali Państwo radni na komisji wspólnej uzasadnili dlaczego 

przyjmują taką a nie inną strategie tak, że pewnie już wiemy jak będą głosować dziękuję 

bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, nie widzę, czy ktoś z Państwa radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, przystąpimy w takim razie 

do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy Zaniemyśl 

na 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLVIII/348/2022 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawki dotyczącej zapisów w projekcie uchwały: - par. 1 ust. 2 pkt 2 - dotacje celowe 

na realizację zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między jednostkami 

samorządu terytorialnego w wysokości 217.230,00 zł zgodnie z załącznikiem Nr 4 oraz - par. 

2 ust. 2 pkt 2 - wydatki związane z realizacją zadań realizowanych w drodze umów lub 
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porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 217.230,00 zł 

zgodnie z załącznikiem Nr 4 (dołaczono załącznik nr 4 do uchwały, który otrzymał brzmienie 

określone w załaczniku Nr 9)  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionych  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

tylko dodam, że ogólna kwota dochodów i wydatków się nie zmieniła, to chodziło tylko o 

zmianę do załącznika obecnie numer 9 do tego projektu uchwały a tak naprawdę jest to 

załącznik nr 4, który przedstawia nam właśnie dochody i wydatki związane z realizacją zadań 

na podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

jeżeli nie ma pytań zapytam czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznaj się z przedstawionym 

projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

najpierw będzie głosowanie dotyczące tej autopoprawki tak  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta, teraz przejdziemy do głosowania projektu 

uchwały, bardzo proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 
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Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLVIII/349/2022 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

bardzo proszę o przedstawienie teraz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy 

Zaniemyśl 

 

5) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie ma, czy ktoś z Państwa 

radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie 

przystąpmy do głosowania  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XLVIII/350/2022 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

dziękuję Pani Agnieszce, przystąpimy teraz do kolejnego punktu, w sprawie ustalenia opłaty 

adiacenckiej i tu poproszę kierownika Referatu Pana Marcina Kropińskiego 

 

6) projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej przedstawił kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Marcin Kropiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa 
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radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie 

będziemy głosować  

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia opłaty adiacenckiej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XLVIII/351/2022 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

bardzo proszę Panie Marcinie o kolejny projekt uchwały na wyrażenie zgody na sprzedaż w 

trybie bezprzetargowym 

 

7) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę Zaniemyśl w trybie 

bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego nieruchomości 

położonej w Łęknie przedstawił kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami Marcin Kropiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa 

nie zapoznaj się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie będziemy 

głosować 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę Zaniemyśl w trybie bezprzetargowym na rzecz 

dotychczasowego użytkownika wieczystego nieruchomości położonej w Łęknie 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 
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Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XLVIII/352/2022 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

dziękuję bardzo Panie Marcinie, przejdziemy teraz do punktu ósmego, podpunktu ósmego w 

sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok i poproszę Panią Kingę Bogułę 

kierownik Referatu Organizacyjnego 

 

8) projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok" kierownik Referatu 

Organizacyjnego Kinga Boguła 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z 

Państwa radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim 

razie proszę o podłączenie głosowania 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia "Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2023 rok";.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLVIII/353/2022 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

bardzo dziękuję, w podpunkcie dziewiątym mamy projekt w sprawie powołania i określenia 

zakresu zadań Komisji Doraźnej do zbadania inwestycji budowy ulicy Ogrodowej w 

Zaniemyślu, bardzo proszę radnego Michała Marciniaka o omówienie projektu 

 

9) projekt uchwały w sprawie powołania i określenia zakresu zadań Komisji Doraźnej do 

zbadania inwestycji budowy ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu przedstawił radny Michał 

Marciniak 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, bardzo proszę radny 

Bartosz Biskup  

 

radny Bartosz Biskup 

dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący, Pani Wójt, Wysoka Rado, Szanowni Państwo jako, że 

26 września byłem nieobecny nie miałem możliwości uczestniczenia w tych rozmowach 

uważam, że zanim podejmiemy decyzję o tym czy ta komisja powinna zostać powołana 

mieszkańcom naszej gminy należy się wyjaśnienie, pełne wyjaśnienie tego jak, jaki przebieg 

miały te prace, pierwotnie zgodnie z sugestiami mieszkańców ulica Ogrodowa miała być ulicą 

o charakterze pieszo-jezdnym, podobne do tego jak mamy na ulicy Plażowej, w efekcie 

działań ówczesnej władzy oraz części mieszkańców ulicy Ogrodowej ustalono zmiany 

parametrów projektowanej ulicy z pieszo-jezdni na pełno wymiarową drogę, to sami 

mieszkańcy ulicy Ogrodowej chcieli drogi dwukierunkowej szerokiej z chodnikiem, ulica 

Ogrodowa w ustalonym na spotkaniu z mieszkańcami zakresie została zaprojektowana ale, 

żeby ją wykonać należało zabrać teren z cmentarza ewangelickiego, gmina starając się o 

pozwolenie na budowę wystąpiła do Starosty Średzkiego na podstawie tak zwanej 

specustawy drogowej o wywłaszczenie części cmentarza ponieważ w międzyczasie Cmentarz 

Ewangelicki został objęty ochroną Konserwatora Zabytków wniosek ten został odrzucony, 

decyzję odmowną wydał Wojewódzki Konserwator Zabytków w Poznaniu, a podtrzymał 

Minister Kultury, w związku z powyższym Pani Wójt została niejako zmuszona do zmiany 

tego projektu w taki sposób, żeby inwestycję budowy ulicy Ogrodowej wykonać w zgodzie z 

obowiązującymi przepisami, a także w wariancie maksymalnie zbliżonym do tego jaki chcieli 

mieszkańcy i który postulowali na zebraniu, w związku z powyższym projektant wykonał 

projekt, który zakładał wybudowanie drogi dwujezdniowej o charakterze, o parametrach 

zakładających ruch dwukierunkowy wraz z drogą rowerową i chodnikiem, aby ten wariant, 

podkreślam, oczekiwany przez mieszkańców wariant mógł zostać zrealizowany konieczne 

było niestety pozyskanie części gruntów od osób fizycznych, pozyskania gruntów oczywiście 

za odszkodowaniem na podstawie operatu szacunkowego wykonanego przez rzeczoznawcę, 

mówiąc krótko gmina miała ten teren wykupić, całkowita powierzchnia koniecznego wykupu 

gruntów od osób fizycznych wynosiła około 280 metrów kwadratowych, jednostkowe 

wykupy oscylowały w od powierzchni 14 do 63 m kwadratowych, konieczność wykupu 

dotyczy sześciu działek, z czego pięciu właścicieli zgodziło się na wykup, w tym jeden zgodził 

się przekazać grunt na rzecz gminy bezpłatnie, jedna osoba nie wyraziła zgody na sprzedaż 

gruntu o powierzchni 46 metrów kwadratowych Gminy Zaniemyśl, ponieważ w niektórych 

przypadkach sprawy własnościowe gruntów należące do osób fizycznych, z których część 

miano wykupić są nieuregulowane oraz ponieważ należy wykupić jednocześnie grunty 

należące do Lasów Państwowych musiano skorzystać z tak zwanej specustawy drogowej, po 

rozmowach przeprowadzonych z upoważnionym przedstawicielem właściciela, który nie 

zgadza się na wykup części działki projektant na wniosek Pani Wójt przedstawił alternatywny 

projekt budowy ulicy Ogrodowej w części położonej właśnie przy jego posesji i wtedy gmina 

miałaby zamiast 46 metrów kwadratowych wykupić 13,5 metra kwadratowego natomiast 
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mieszkaniec miał do tego prawo i również na taki wariant nie wyraził zgodę i tak to w skrócie 

wygląda, więc Szanowni Państwo Pani Wójt wykonywała wolę mieszkańców ulicy Ogrodowej 

wyrażoną podczas tego zebrania z mieszkańca czyli wykonania standardowej drogi 

dwujezdniowej dwukierunkowej, starała się dostosować projekt drogi do wymagań i 

oczekiwań mieszkańców w taki sposób, aby ingerencja w grunty prywatne była jak 

najmniejsza, jednocześnie nigdy nie ukrywała przed Radą Gminy Zaniemyśl ani przed 

mieszkańcami ulicy Ogrodowej, że wykonanie tej ulicy w takim założeniu technicznym 

jakiego oczekiwali mieszkańcy i jak jest bezpieczne dla jej użytkowników wiąże się z 

koniecznością pozyskania gruntów od osób fizycznych i jest na to dowód, bardzo prosty, jest 

to nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji wspólnej Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 20 

września 2021 roku i pozwolicie Państwo, że tylko króciutki fragment zacytuję 'dokładnie 

tutaj liczyłam to jest 179,17 metra kwadratowego, 180 metrów kwadratowych tu właśnie 

można to zrobić na zasadzie wywłaszczenia, dostałam taki plan jaki jest, bo jeszcze z Panem 

nie rozmawialiśmy, chciałam wam to pokazać, żeby skonsultować' i drugi fragment 

'wywłaszczenie to naprawdę mamy 179 metrów tutaj przy ewangelickim cmentarzu od tych 

właścicieli no i mamy tutaj na łuku, bo łuk musi być bezpieczny, bo to jest 90 stopni więc nie 

może być tutaj właściciel na środku, na narożniku, po prostu byłby stratowany', to są dwa 

fragmenty, które wskazują na to, że Pani Wójt informowała nas o tym i wiedzieliśmy o tym w 

momencie kiedy te rozmowy się toczyły tak, że całkowicie nie prawdziwe jest stwierdzenie 

jakie tutaj na tej sali zostało użyte, że radni nie mieli o tym pojęcia i mówię tutaj przede 

wszystkim panie radny Marciniak do Pana, Panie radny Grabowski również i co ciekawe tego 

20 września zarówno Pana radnego Grabowskiego i Pana radnego Marciniaka na sali nie 

było, więc nie mieli Panowie pełnej wiedzy na ten temat ale nie było przeszkody ku temu, 

żeby odsłuchać sobie nagranie z tej komisji, które właśnie przytoczyłem tak, że no dokładnie 

tak, że Pani Wójt nas nie informowała, że Rada nie miała o tym pojęcia, Szanowni Państwo 

różnice między nami w postrzeganiu wizji tworzenia, budowania Gminy Zaniemyśl to rzecz 

naturalna i tutaj nikt nie ma co do tego wątpliwości, naturalnym jest też ścieranie się 

poglądów czasami też nasze ostre wymiany zdań czy dyskusje ale opierajmy się przede 

wszystkim na faktach i wtedy możemy powiedzieć tak wygląda demokracja, niedopuszczalne 

jest natomiast publiczne formułowanie oskarżeń, które nie mają odzwierciedlenia w faktach, 

bazowanie na kłamliwych politycznych atakach, tak, a tak, tak Panie radny no znowu 

wracamy do tego co było ostatnio  

 

radny Michał Marciniak 

to znaczy do czego radny Biskup  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę  

 

radny Bartosz Biskup 

do tego, że Pan kolejny raz śmieje się z mojej wypowiedzi  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

ja udzielam głosu  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

przepraszam bardzo, przepraszam bardzo, Panie Michale, proszę przestać, będę 

zobowiązany przerwać obrady, bardzo proszę o przerwę w obradach, wyłączamy mikrofony, 

dziękuję, ogłaszam 10 minut przerwy na ostudzenie emocji  

 

10-cio minutowa przerwa 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

wznawiamy obrady sesji po krótkiej przerwie, przed przerwą głos zabierał radny Bartosz 

Biskup bardzo proszę o dokończenie swojej wypowiedzi  

 

radny Bartosz Biskup 

ja jeszcze tylko króciutko na temat samej komisji, na temat składu osobowego, powiem tak, 

po ostatniej sesji Rady Gminy, która została zwołana w związku ze skargą na Panią Wójt mam 

poważne obawy czy komisja pod przewodnictwem kolegi radnego Tomka Grabowskiego 

będzie bezstronna, bezstronna, bezstronna ponieważ mieliśmy do czynienia na poprzedniej 

sesji z takim a nie innym działaniem i życzył bym sobie i myślę, że każdemu z nas, 

mieszkańcom ulicy Ogrodowej, mieszkańcom naszej gminy, aby jednak nie okazało się, że te 

tezy i wnioski zostaną już założone przed rozpoczęciem prac, i że faktycznie osoby, które w 

tej komisji zasiądą będą miały realną możliwość, aby się wypowiedzieć, aby te fakty były 

zbadane i myślę, że na tym już zakończę swoją wypowiedź tak, że dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo dziękuję, teraz proszę o zabranie głosu radnego, radny Marek Stroiwąs zabierze głos,  

 

radny Marek Stroiwąs 

Szanowni Państwo, ja chciałbym tylko zwrócić uwagę na aspekt bezpieczeństwa związany z 

przebudową ulicy Ogrodowej, ulica ta stanowi alternatywną drogę umożliwiająca przejazd 

służb ratunkowych w rejon Zwoli czy Zaniemyśla choćby ulicy Leśnej czy Plażowej, w sytuacji 

zablokowania skrzyżowania ulicy Śremskiej i Poznańskiej to właśnie ulica Ogrodowa jest 

najkrótszym możliwym objazdem, alternatywą zaś dla tego objazdu jest jedynie objazd ulicą 

Raczyńskiego przez Majdany, Zwolę i wynosi ona tam około, nie wiem, 8 - 9 km a do 

zablokowania skrzyżowania ulicy Śremskiej i Poznańskiej nie musi dojść wcale w wyniku 

wypadku, bardzo często zdarza się w okresie zimowym kiedy samochody ciężarowe nie mogą 

podjechać pod ulicę Śremską czy zastanawiacie się Państwo wtedy w jaki sposób przejedzie 

karetka czy chociażby Straż Pożarna w rejon Zaniemyśla, czy w rejon Zwoli, w zdarzeniach 

nagłych liczą się czasami minuty albo nawet sekundy, alternatywna droga przez Majdany i 

Zwolę to prawie taka sama odległość jak z Zaniemyśla do Śremu czy Środy a przecież w tym 

rejonie Zaniemyśla znajduje się kąpielisko przy ulicy Plażowej czy amfiteatr, na którym 

odbywają się imprezy masowe, w tym roku na kąpielisku mieliśmy, na kąpielisku przy ulicy 

Plażowej mieliśmy alarm związany z podejrzeniem utonięcia, czy Państwo pamiętacie ile 

wtedy pojawiło się służb, ile było samochodów, co w przypadku jeśli zablokowane zostanie 

skrzyżowanie ulicy Śremskiej i Poznańskiej, oczywiście teoretycznie możliwy byłby dojazd od 
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ulicy Raczyńskiego tutaj przy byłym Banku Spółdzielczym jednak tam droga została i słusznie 

zresztą zabezpieczona przed możliwością swobodnego przejazdu ze względu bezpieczeństwa 

ruchu pieszych, dojścia do jeziora Raczyńskiego, moim zdaniem ulica Ogrodowa powinna być 

ze względu na konieczność zapewnienia bezpieczeństwa południowej części Zaniemyśla, 

plaży miejskiej, amfiteatru i dojazdu do Zwoli wykonana w taki sposób, żeby służby 

ratunkowe mogły się nią swobodnie poruszać uważam, że ulica Ogrodowa w wariancie 

zaproponowanym przez Panią Wójt, zresztą równie zgodnie z wolą mieszkańców tej ulicy, 

spełnia kryteria techniczne, które w razie konieczności pozwolą na sprawne i szybkie 

przemieszczanie się służb ratunkowych, pamiętajmy Szanowni Państwo, że życie ludzkie jest 

bezcenne a jak wcześniej wspomniałem w jego ratowaniu liczą się minuty a czasami sekundy, 

to wszystko co chciałam powiedzieć, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo i teraz poproszę o zabranie głosu radnego, rady Michał Marciniak zajmie 

głos, proszę bardzo  

 

radny Michał Marciniak 

ja tak na wstępie chciałbym się odnieść do tego co powiedział radny Marek Stroiwąs, 

oczywiście, że życie ludzkie jest bezcenne i o tym wszyscy doskonale wiemy ale przecież my 

chcemy, żeby tam powstała droga, żeby było utwardzenie tylko, żeby to nie było kosztem 

mieszkańców i kosztem ich wywłaszczenia tak, że bardzo bym tutaj prosił, żeby no nie wiem 

nie próbować wmówić mieszkańcom, że jesteśmy przeciwko budowie drogi my jesteśmy jak 

najbardziej za budową drogi ale, żeby pogodzić interesy, tak, zarówno Gminy jak interesy 

mieszkańców, żeby obeszło się bez wywłaszczenia, jest jedna sprawa, a druga kwestia 

chciałbym się odnieść do jednej kwestii wypowiedzi radnego Biskupa, mianowicie radny 

Biskup powiedział coś takiego, że mieszkańcy ulicy Ogrodowej byli poinformowani o 

wywłaszczeniach, to jest nieprawdą ponieważ w momencie kiedy była mowa o przebudowie 

ulicy Ogrodowej, że będzie ona drogą dwukierunkową tak jak było to wcześniej wspomniane, 

oczywiście była pełna aprobata ze strony tych mieszkańców ale w ogóle nie było mowy o 

wywłaszczeniach, co potwierdziła Pani Wójt na jednej z komisji, że faktycznie oni o tym 

wtedy nie byli poinformowani, zresztą też potwierdziła to Pani Wójt przed chwilą tak, że ta 

informacja do nich dopiero wyszła później  

 

radny Bartosz Biskup 

pewnie miałem na myśli również wykup nie tyle wywłaszczenie tak, że o tym na pewno 

wiedzieli, bo jeżeli właściciele pięciu z sześciu działek wyrazili zgodę to musieli mieć taką 

świadomość  

 

radny Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę o korzystanie z przycisków ad vocem tak  

 

radny Michał Marciniak 

chodzi o to, że jak było spotkanie z mieszkańcami to główne spotkanie i mieszkańcy 

powiedzieli, że chcą mieć fajną szeroką dwukierunkową drogę i była pełna aprobata z ich 
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strony to wówczas nie padło słowo dotyczące wywłaszczenia jakiegokolwiek mieszkańca tej 

drogi i dlatego była ta aprobata to się pojawiło dopiero później tylko chciałem to 

doprecyzować, my jesteśmy jak najbardziej za budową drogi, zapewniam Państwa, że 

Komisja nie będzie, nie będzie stronnicza, nie wiem dlaczego są prowadzone tego typu 

wywody ze strony radnego Biskupa, że pod przywództwem radnego Grabowskiego ona na 

pewno będzie subiektywna, ja myślę Państwo, że po prostu no nie możecie mierzyć innych 

swoją miarką, tak, tak, że no my jesteśmy zupełnie innymi ludźmi staramy się działać 

obiektywnie, mamy parę pomysłów, ja też w międzyczasie nie ukrywam, że konsultowałem 

się z osobami, które zajmują się specustawami, mamy na to pewien, pewną alternatywę ale 

to przedstawimy Państwu po zakończeniu prac, na ten moment dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo i teraz proszę o zajęcie głosu radnego Tomasza Grabowskiego  

 

radny Tomasz Grabowski 

ja myślę, że jeszcze po drodze pan Bartosz Biskup ad vocem chciał coś pewnie dopowiedzieć  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

rozumiem, że tak to bardzo proszę najpierw radny Bartosz Biskup, a później Tomasz 

Grabowski  

 

radny Bartosz Biskup 

ja doskonale wyjaśniłem dlaczego mam wątpliwości co do tej, co do tego jak te prace będą 

prowadzone, mam na myśli uczestnictwo Pana Radnego w Komisji Skarg Wniosków i Petycji i 

sytuację z ostatniej komisji, z ostatniej sesji, dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, teraz radny Tomasz Grabowski  

 

radny Tomasz Grabowski 

dziękuję za głos, za udzielenie głosu, Szanowni Państwo ja mam tylko przypomnę, że jak 

pierwsza koncepcja drogi powstawała to jeszcze kościół nie był zabytkiem, założenie było 

takie, że będzie, cmentarz przepraszam, cmentarz nie był zabytkiem, było założenie takie tak 

naprawdę, że uzyskamy zgodę zarówno do osób państwowych jak wykorzystamy ten 

kawałek drogi, który gdzieś tam przy cmentarzu przebiega, jak dostaliśmy informację, że 

cmentarz stał się zabytkiem to nikt nie pomyślał o tym, żeby usiąść do stołu z mieszkańcami i 

powiedzieć im słuchajcie nie udało się w takiej a nie innej formie zastanówmy się jak to 

można zrobić i co byście powiedzieli gdybyśmy zmienili formułę na węższą, na 

jednokierunkową, na pieszo jezdnię, o tym nikt nie pomyślał tylko brnęliśmy dalej w ten sam 

zapis, z tego wynikają wszystkie nieporozumienia, co do wycieczki osobistej radny Biskup 

niech mi Pan wierzy daleki jestem od tego, żeby komukolwiek robić na złość, komukolwiek, 

zagrywki polityczne zakładać, komisja jest powołana po to, żeby osiągnąć jakiś wspólny, 

wspólny sukces, wspólne porozumienia i jest nas dziewięć-cioro, każdy będzie miał głos i 

każdy będzie mógł zabrać ten głos, dziękuję  



str. 19 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo i teraz Radna Jolanta Jóźwiak bardzo proszę  

 

radna Jolanta Jóźwiak 

nawiązując do wypowiedzi tutaj kolegi Bartka, kolegi Michała, kolegi Tomka chciałam 

powiedzieć, że my cofamy się do tyłu, my ten temat już przerabialiśmy, my Pani Wójt 

zezwoliliśmy na robienie projektu, tam była wizja, tam było wszystko przygotowane, my 

cofamy się do tyłu i tak jak to kolega Bartek wspomniał, że jest to obszar niewiele ponad 200 

metrów i jeden tylko z właścicieli ma jakieś obiekcje pozostali wyrażają zgodę, projekt jest 

przygotowany, mogłaby być już ta droga realizowana, a my brniemy do tyłu jeszcze 

powołujemy komisję może do 2023 jakiś osiągniemy, jakiś rezultat, no moi drodzy koledzy 

radni po prostu jeżeli tak będziemy akty prawne tutaj podejmować no to naprawdę ja widzę 

jakoś źle się dzieje, Pani Wójt przygotowała projekt, ktoś te pieniądze wyłożył i my będziemy 

nagle, bo to raptem chodzi, przecież są, nie mówiła bym jakby to obszar był całego, całej 

działki ale to jest, to są skrawki ziemi można powiedzieć i skoro jeszcze tam przy tym jednym 

mieszkańcu, który się nie wyraża zgodę miało być tam jakieś rozwiązanie, że jakieś zwężenie 

to dlaczego my nie realizujemy tego projektu tylko powołujemy jeszcze dodatkowe komisje, 

brniemy dalej w tym, tym do końca, moi drodzy no albo, albo tak jak tutaj kolega powiedział 

Panowie nie byli na tej Radzie czy na tej sesji i nie byli zaznajomieni ale pozostali radni byli 

zaznajomieni z tymi i dali przyzwolenie Pani Wójt, a teraz się jeszcze trochę to oskarża Pani 

Wójt, że coś się przypisuje radnym czego nie było, no po prostu to jest chore i od rzeczy 

moim zdaniem albo podejmujemy uchwały i dajemy tutaj Pani Wójt kierunki, że ona może 

działać w tym albo będziemy się cofać jak raki wstecz i może jeszcze przewrócimy nie 

wiadomo co do tyłu, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo ad vocem proszę radny Tomasz Grabowski  

 

radny Tomasz Grabowski 

bardzo dziękuję, nawet nie wiem od czego zacząć, Pani radna jak nie będzie innej możliwości 

to wywłaszczymy tych ludzi, ja bym nie chciał, żeby chociaż dwa metry z mojego ogrodu, z 

mojego nie wiem terenu ktokolwiek zabierał wiedząc, że jest inna alternatywa, a są inne 

alternatywy to zostały przedstawione, to jest po pierwsze, po drugie, mieszkańcy zmienili 

zdanie i ostatnio nawet przyszli z pismem, z informacją, że wyrażają zgodę na zmianę 

koncepcji i pieszo jezdnię więc nie brnijmy w to co kiedyś tam wcześniej było zaplanowane 

tylko słuchajmy też głosu rozsądku i mieszkańców, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

pierwszy był Michał Marciniak czy Michał bardzo proszę  

 

radna Jolanta Jóźwiak 

Panie Tomaszu Grabowski, my możemy taką, takie coś prowadzić nieustannie, bo stale się 

jakaś owca znajdzie, która będzie widziała przeciw tego, po prostu stańmy na tym co żeśmy 
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wypracowali, to było nasze stanowisko rady, że nie było Pana obecnego czy kolegi Michała to 

nie znaczy się, że pozostali nie mieli dyspozycji do głosowania i podejmowania takich tych i 

moim zdaniem to jest zbyteczne, żeby jeszcze raz powoływać, bo tak jak powiedziałam to 

będzie trwało w nieskończoność jak będziemy każdemu się przypatrywać temu pasuje, temu 

nie pasuje po prostu jest taki projekt, zresztą projektant nie wiem czy, czy któryś z kolegów 

się zapoznał z opinią projektanta on nie widzi innej możliwości niż ta droga, bo to dla 

bezpieczeństwa musi być tam, niektórzy by chcieli mieć te pagórki ileś więcej, tam jest też 

niemożliwe na takim odcinku, po prostu zapoznać się z opinią projektanta i dopiero się 

wypowiadać, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo i proszę radny Michał Marciniak ad vocem  

 

radny Michał Marciniak 

mam takie pytanie do Pani radnej Jóźwiak czy Pani była tam na oględzinach na wizji lokalnej, 

bo mówi Pani, że zabieramy komuś skrawek ziemi to nie jest skrawek ziemi Szanowna Pani, 

to jest bardzo duża część działki, która jest z nasadzeniami, która jest z nawodnieniem, która 

jest ogrodzona tak, że Pani tam, Pani się wypowiada na tematy, o których Pani nie ma 

pojęcia, bo Pani tego w ogóle nie widziała od tego zacznijmy, poza tym jeżeli projektant 

przedstawia kilka projektów to jest tylko jeden z tych, jedna alternatywa, o której w tym 

momencie mówimy, to po pierwsze, po drugie Pani mówi o kosztach jakie są związane z 

ewentualnym przeprojektowaniem, za wywłaszczenie też trzeba będzie ponieść koszty, to 

nie jest tak, że to się będzie działo bezkosztowo, poza tym Pani mówi, że nas nie było z 

Tomaszem Grabowskim wówczas kiedy podejmowaliście decyzję to ja się pytam, gdzie jest, 

gdzie jest wynik głosowania z podejmowanych przez was decyzji, nie ma żadnej uchwały do 

tego, nie było żadnego głosowania tylko było zakomunikowane przez Panią Wójt, że ma takie 

plany, była ustawa, mieliśmy głosowanie nad budżetem prosiliśmy, żeby nam Pani Wójt 

przedstawiła odnośnie przebudowy ulicy Ogrodowej jak ten projekt będzie wyglądał, to nie 

zostało nam przedstawione, inaczej się umawialiśmy, miało być tak, że głosujemy na daną 

ulicą, że chcemy ją przebudowywać ale chcemy na tym etapie już wiedzieć jak to ma 

przebiegać, tak, a nie, że nas się stawia później przed faktem dokonanym tak, że też to nie 

jest do końca tak jak Pani to przedstawia Pani radna  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, chwileczkę ad vocem, przepraszam nie ad vocem, tak ad vocem Bartosz 

Biskup  

 

radny Bartosz Biskup 

Panie radny, jesteśmy tutaj już drugą, przynajmniej razem, drugą kadencję i zasada przyjęta 

jest taka, że jeżeli na komisji czy to Pan Przewodniczący czy Pani Wójt pyta czy są głosy 

sprzeciwu wobec danej propozycji, wobec danej uchwały, nie ma takich głosów to nie ma 

głosowania, tylko wtedy daliśmy zielone światło 12-osobowe gremium dało wtedy zielone 

światło Pani Wójt, żeby w tym aspekcie działała w taki sposób jak tutaj zostało to od 20 

września 2021 roku przedstawione to tyle, dziękuję  
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radny Michał Marciniak 

może z radnymi, którzy uczestniczyli w tej komisji, z którymi ja rozmawiałem, oni na ten 

temat nic nie wiedzieli tak, że albo to zostało przedstawione w taki sposób, że oni tego nie 

zrozumieli albo to było celowo zmanipulowane, w każdym razie Panie Przewodniczący 

przepraszam, że wchodzę w Pana kompetencje ale wydaje mi się, że ta dyskusja nie ma 

sensu powinniśmy podjąć decyzję podczas głosowania, tak, kto jest za, kto jest przeciw  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze o tym zdecyduję ja w tej chwili bardzo proszę Panią Wójt o zabranie głosu  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Szanowni Państwo, Panie radny, kolejny raz Pan mówi o manipulacji, myślę że skoro Pan nie 

był na tej komisji trudno mówić, że ma Pan w ogóle prawo się na ten temat wypowiadać, 

wszyscy podchodzili do stołu, na którym był rozłożony projekt tej ulicy, było określone, że 

trzeba będzie kawałeczki, fragmenty tych działek no niestety przejąć, żeby droga 

przynajmniej w zbliżony sposób miała charakter taki jaki zostało ustalone na, na tej komisji, 

na tej komisji, która była na ulicy Ogrodowej, ja tylko przypomnę, że ta droga, która była 

ustalona miała mieć 6 metrów, teraz ma 5 metrów, miał być bezpieczny chodnik dlatego, że 

wszyscy zdają sobie sprawę, że jeżeli będzie utwardzona ruch na pewno będzie większy, żeby 

dzieci, które tą drogą będą chodziły do szkoły, właśnie od strony ulicy Ogrodowej, Plażowej, 

Zwoli one wszystkie będą chodziły na skróty tą drogą i naprawdę bardzo Pana proszę, żeby 

Pan nie używał w stosunku do mnie tego słowa manipulacje, bo naprawdę nikim nie 

manipulowałam, wszyscy byli poinformowani i na końcu zapytałam czy taka droga ma być 

projektowana, usłyszałam tak, nikt z radnych nie powiedział nie, więc naprawdę tutaj bardzo 

proszę o wyważenie słów, bo na pewno to nie odnosi się do mnie, a jeżeli chodzi o ulicę 

Ogrodową to już przecież Państwu przedstawiałam stan faktyczny tej drogi i co się działo, 

może ja tylko przypomnę kilka słów jeżeli chodzi o ulicę Ogrodową jakie podejmowała 

uchwały Rada Gminy Zaniemyśl w sprawie skarg na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl jeżeli 

chodzi o ulicę Ogrodową, pierwsza skarga też mieszkańców ulicy Ogrodowej właśnie jak 

gdyby o co, o, dotyczące gospodarowanie środkami finansowania Gminy czyli to, że została 

zaprojektowana droga dwukierunkowa a miała być pieszo-jezdnia i tutaj takie kilka słów „co 

prawda rację mają skarżący, gdy twierdzą, że projekt został zlecony bez konsultacji z 

mieszkańcami Gminy Zaniemyśl, była to decyzja Wójta nosząca pewne znamiona ryzyka 

jednak nie dająca podstaw by jednoznacznie stwierdzić, że projekt będzie musiał być zlecony 

jeszcze raz, tym bardziej, że z notatki ze spotkania z mieszkańcami ulicy Ogrodowej, które 

odbyły się 25 kwietnia 2019 roku, a więc faktycznie po zleceniu sporządzenia dokumentacji 

projektowej wynika, że zaakceptowali oni rozwiązania przyjęte w koncepcji 

zagospodarowania terenu, ponadto należy zauważyć, że w gminie Zaniemyśl nie ustalono 

zasad i trybu postępowania konsultacji z mieszkańcami w sprawach ważnych dla gminy, a 

ustalenie sposobu zagospodarowania terenu czy założeń projektowych dla zamierzonej 

inwestycji drogowej nie należą do spraw, które są konsultowane obowiązkowo na mocy 

powszechnie obowiązujących przepisów prawa”, to jest to jest nasza, to jest uzasadnienie do 

uchwały nr X/85/2019 w sprawie skargi na działanie Wójta Gminy, która została oddalona 
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tak, że to jest jedno, druga skarga też na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl w zakresie 

przygotowania projektu budowy ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu i kolejne słowa z 

uzasadnienia tej skargi, która również została uznana w części za słuszną, w części za 

niesłuszną, „postulat dotyczący wpływania przez Radę na Wójta w zakresie treści projektu 

budowy ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu oraz występowania członków Rady w charakterze 

mediatora pomiędzy Wójtem a mieszkańcami oznaczałyby przekroczenie przyznanych 

poszczególnym organom kompetencji, jak wynika z ustawy o samorządzie gminnym Wójt jest 

organem wykonawczym Gminy natomiast Rada Gminy organem stanowiącym i kontrolnym, 

określenie sposobu wykonywania uchwały należy do kompetencji Wójta co z mocy artykułu 

18 ustęp 1 wyżej wymienionej ustawy wyłącza tę sprawę z kompetencji Rady Gminy, 

wykonanie projektu budowy ulicy Ogrodowej w Zaniemyślu zostało powierzone Wójtowi 

Gminy Zaniemyśl do wykonania poprzez przyjęcie uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl na 

rok 2019 i to od Wójta mieszkańcy mogą egzekwować wykonanie tego zadania zgodnie z ich 

oczekiwaniami, co też zostało zrobione, odnośnie zastosowania rozwiązań kompromisowych 

należy zauważyć, że niektóre spośród sugestii mieszkańców mają być uwzględnione w 

ostatecznym wariancie budowy ulicy Ogrodowej, między innymi zwiększenie ilości progów 

zwalniających, montaż lustra bezpieczeństwa na wyjeździe na ulicę Śremską czy nowe 

nasadzenia drzew lub krzewów wzdłuż drogi po jej wybudowaniu, nieuzasadnione jest 

oczekiwanie skarżących, że wszystkie ich propozycje zostaną uwzględnione, budowa nowej 

drogi jest inwestycją celu publicznego i służyć ma dobru ogółu a nie czynić zadość 

partykularnym interesom jednostki”, to jest, to jest właśnie to uzasadnienie do uchwały 

numer XI/98/2019 z dnia 2 września 2019 roku, Szanowni Państwo, tak jak powiedziałam, po 

rozmowach z przedstawicielem ulicy Ogrodowej, dwóch przedstawicielami ulicy Ogrodowej, 

ulicy Śremskiej stwierdziliśmy, że pewnie najlepszym rozwiązaniem będą konsultacje, ale 

zanim do tego doszło został faktycznie zaprojektowany, zaproponowany inny wariant tej 

drogi, który zwężałby się przy ulicy Śremskiej nie byłoby pieszo-jezdni, nie byłoby ścieżki 

pieszo-rowerowej tylko by był sam chodnik, ten chodnik nie byłby wcale taki, taki wąski bo 

miał mieć 2 metry i wtedy faktycznie przy tej ostatniej działce zostałoby przejęte 13,5 metra, 

czy to jest dużo, to nie jest pas po całości, to jest mały klin i teraz wiem, że zostali 

zaangażowani w to wszyscy mieszkańcy, czy większość mieszkańców ale tak naprawdę to od 

sześciu właścicieli powinniśmy oczekiwać tej decyzji dlatego, że jeżeli oni wyrażają zgodę na 

to, czy nie są przeciwni, to dlaczego ta droga nie ma być w taki sposób zaprojektowana, 

powiem tak, że po rozmowach, na tych rozmowach był Pan projektant to jest faktycznie 

Panie radny Marciniak projektant, który w Zaniemyślu już kilka takich ulic zrobił, jedna ulica 

między innymi Pana ulica została też przez niego zaprojektowana, również Spacerowa, 

Rekreacyjna jest jego autorstwa, jest to Pan który, w tej chwili zajmuje się projektowaniem 

dróg i objazdów dla właśnie tej szybkiej kolei i między innymi projektuje również wszystkie 

zjazdy, które będą na terenie gminy Zaniemyśl i szczerze powiedziawszy trochę się 

przestraszyłam, bo w trakcie tych rozmów, które były Pan projektant te przeróbki robi, nie 

ma problemu, jak najbardziej, ale w momencie kiedy mieszkańcy zaczęli przedstawiać swoje 

warianty tej drogi, że tutaj zrobimy może trochę utwardzenia, przy tym narożniku jakieś 

słupki, żeby to było jak najmniej, żeby droga miała 3,5 metra to Pan projektant powiedział 

jasno, że mamy szukać sobie innego projektanta, bo on się pod tym nie podpisze, po prostu 

się nie podpisze dlatego, że droga w takim wariancie będzie po pierwsze drogą 
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niebezpieczną, niefunkcjonalną i wszyscy będą mieli do nas pretensje, gdzie bezpieczeństwo, 

gdzie funkcjonalność, droga 3,5 metra, co to jest za droga, jeżeli będzie to droga 

jednokierunkowa co będzie w momencie kiedy będzie miał być objazd, sami Państwo wiecie, 

gdzie, co się dzieje na skrzyżowaniu ulicy Śremskiej z ulicą Poznańską, tam jest notorycznie 

korek, musicie Państwo mieć na uwadze również to, że za kilka lat powstanie węzeł, 

powstanie droga S11, jeżeli gmina Zaniemyśl nie będzie miała obwodnicy po prostu strach 

się bać co się będzie działo na tym, na tym skrzyżowaniu, będzie to najkrótsza droga między 

Śremem a Zaniemyślem, droga wojewódzka, droga na którą będą wszystkie samochody i 

ciężarowe, i osobowe dążyły do tego, żeby zyskać czas, więc to też musicie mieć Państwo na 

uwadze, ja wiem, że Zaniemyśl jest miejscowością rekreacyjną ale też trzeba mieć na uwadze 

przede wszystkim to, że samochodów mamy coraz więcej i będzie ich coraz więcej, i nie 

możemy, nie możemy też myśleć o tym, że nie możemy nie myśleć o wszystkich, bo to musi 

być droga, która będzie odciążała tak, że Szanowni Państwo ja nie jestem przeciwko, jak, 

jeżeli mają być konsultacje, jeżeli mieszkańcy będą chcieli mieć tą drogę w postaci pieszo-

jezdni, w jednym kierunku co naprawdę będzie bardzo, bardzo niebezpiecznie, będzie się to 

wiązało na pewno z tym, że trzeba będzie wziąć innego projektanta, że nie poprawi nam tego 

projektu, bo powiedział, że się pod tym nie podpisze, sami państwo dobrze wiecie, że ja nie 

jestem przeciwko temu, żeby to co mieszkańcy uważają, żeby, żeby było robione, przykładem 

tego jest na przykład świetlica w Jeziorach Wielkich, gdzie wszyscy mieszkańcy, większość 

mieszkańców podpisała się pod pismem, o to żeby zrobić w świetlicę zupełnie innym miejscu, 

które jest dla nich dedykowane, przeznaczone gdzie, gdzie jest bardziej odpowiednie, 

oczywiście świetlica była zrobiona, zaprojektowana w innym miejscu, trzeba było zrobić 

nowy projekt, zresztą co tu dużo ukrywać też była w tej sprawie komisja, Komisja Skarg 

Wniosków i Petycji w tej sprawie obradowała, ale też nikt z nas nie wiedział, że urzędnik, 

który prowadził tą sprawę wprowadził nas celowo w błąd, bo ja pamiętam z tego, że po 

prostu powiedziano nam, że w tym miejscu nie jest możliwa budowa świetlicy wiejskiej, po 

prostu celowo nas okłamano, a w tej chwili mamy projekt, mamy ten projekt zatwierdzony, 

jak najbardziej można tam było wybudować świetlicę, wszystko było można, nic nie 

przeszkadzał gazociąg, jest, jest zatwierdzony i nie ma problemu tylko tak jak mówię zawsze 

trzeba mieć też na uwadze to co, co jest dobre dla ogółu, tak jak tutaj Państwo 

wskazywaliście o czym 'nieuzasadnione jest oczekiwanie skarżących, że wszystkie ich 

propozycje zostaną uwzględnione, budowa nowej drogi jest inwestycją celu publicznego i 

służyć ma dobru ogółu a nie czynić zadość partykularnym interesom jednostki', Szanowni 

Państwo z takim problemem jak tutaj będziemy się borykać jeszcze nieraz, wszyscy chcą 

drogi czy chociażby ścieżki, czy chodnika w Lubonieczku, wszyscy chcą mieć chodnik czy 

drogę, czy ścieżkę pieszo-rowerową na Zwoli, jak tam jest wąsko, co tam powstanie, nic nie 

powstanie więc naprawdę niestety pewne rzeczy, pewne rzeczy są bolesne, są trudne ale 

czasami są nieuniknione i ja bym tylko chciała Państwu, Szanowni Państwo Radni żebyście 

mieli na uwadze to, że te działania, które były podjęte one były prowadzone w dobrej wierze 

i nie było żadnej manipulacji mieszkańcy, którzy, których dotykała akurat ta sytuacja byli 

zaproszeni do Urzędu Gminy i było im to przedstawione, faktycznie już po spotkaniu z 

radnymi i po przekazaniu informacji, że mam to w ten sposób dalej prowadzić ale Szanowni 

Państwo to radni są głosem mieszkańców, nie spotykamy się tutaj w prawie 7 tysięcy osób 

tylko spotykamy się w piętnastkę, bo to Państwo decydujecie o tym co i w jaki sposób ma 
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być robione, miałabym do siebie pretensje gdybym faktycznie nic nie powiedziała ale 

powiedziałam tak, że mam nadzieję, że weźmiecie Państwo to pod uwagę i wasza ocena 

będzie rzetelna i uczciwa  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję proszę radny Tomasz Grabowski  

 

radny Tomasz Grabowski 

bardzo dziękuję, Pani Wójt nie zazdroszczę, faktycznie decyzje są trudne do podjęcia ale też 

ciekawy temat Pani właśnie w tej chwili podniosła, lada chwila będzie S11, nasza 

miejscowość Zaniemyśl, wieś będzie trasą przelotową tak naprawdę i najkrótszą trasą więc 

może warto pomyśleć i nie uszczęśliwiać na siłę mieszkańców Zaniemyśla tylko pomyśleć o 

obwodnicy, rozładowałoby to tak naprawdę napięcie, nie byłoby kłopotów ze Śremską nie 

byłoby kłopotów z Ogrodową może warto już na tym etapie zastanawiać się na, nie wiem za 

ile będzie ta S-ka za 2, 3, 5 może 10 lat, żeby już w tej chwili poruszyć temat, już w tej chwili 

zastanowić się z kim porozmawiać, gdzie złożyć papiery, żeby ten temat już zaczął istnieć i na 

tym etapie już go rozwijać dalej, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Panie radny, co roku składamy do Urzędu Marszałkowskiego prośbę o wykonanie chociażby 

tego kawałka, który jest tej drogi wojewódzkiej, której jest na granicy Zaniemyśla i 

otrzymujemy odpowiedź, że albo nie ma środków, albo będzie zrobione w miarę możliwości 

to jest taka spychoterapia, co roku składamy wniosek do Urzędu Marszałkowskiego czy do 

Zarządu Dróg, nie do Zarządu Dróg tylko do tak Generalnej Dyrekcji, o to żeby były 

doświetlone przejścia między innymi, to na którym się zdarzył ten nieszczęśliwy wypadek 

akurat w tej chwili mija rocznica i się okazuje, że nie, bo wszystko jest okej, Policja składa, my 

składamy, nie ma takiej potrzeby tak, że prosiłam Państwa, o to żeby, żeby pochylić się na tą 

obwodnicą tym bardziej, że jest taka możliwość w tej chwili, żeby lobbować, żeby lobbować, 

o to żeby była obwodnica Gminy Zaniemyśl ale to też musicie Państwo mieć na uwadze, że to 

nie pójdzie bezboleśnie, bo będzie obwodnica ale ona też pójdzie po czyichś gruntach, komuś 

się zabierze pole, komuś się zabierze działkę i teraz no to nie jest tak, że tu będzie a tam się, 

a tam jest w przestrzeni, że wszystkie grunty są Gminy Zaniemyśl, nie w większości to są 

prywatne grunty i to jest, to jest ten problem, powiem tak, jutro jest spotkanie o 18:00 w auli 

z przedstawicielem Rządu dotyczący CPK, w zeszłym tygodniu mieliśmy spotkanie z 

przedstawicielami gmin i powiatu dotyczący właśnie przebiegu CPK no i tylko jedno powiem, 

że no trochę jest przykro i słabo, że tylko gmina Zaniemyśl z tych gmin, które są objęte 

właśnie przebiegiem CPK nie zrobiła nic, czy mówię o Radzie tak, że nie podjęła żadnego 

apelu, nie wystosowała, nie wystosowała jakiejś prośby, pisma czy, czy wyraziła swojej, 

swojej woli co do tego jak ta, jak ta szybka kolej ma przebiegać, gmina Środa to zrobiła, 

zrobiła to gmina Nowe Miasto, zrobiła gmina Krzykosy a my nic, dlatego wcale się nie dziwię 

tutaj Panu rolnikowi ze wsi Pigłowice, że przyszedł i zapytał się czy będzie specjalna komisja, 
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bo jemu przez środek gospodarstwa będzie przechodziła droga i podzieli mu gospodarstwo 

na dwie części, po jednej stronie będzie miał dom, po drugiej stronie będzie miał nie wiem 

budynki gospodarcze, przez środek i nikt się tym nie zainteresował, to jest dopiero tragedia, 

to jest dopiero tragedia tak, że Szanowni Państwo czasami szukamy igły w stogu siana a belki 

nie zauważamy  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, nie widzę więcej zgłoszeń, zapytam czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał 

się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie będziemy głosowali, 

jeszcze radna Kamila, proszę do mikrofonu powiedzieć jaka jest decyzja, dziękuję  

Głosowano w sprawie: 

powołania i określenia zakresu zadań Komisji Doraźnej do zbadania inwestycji budowy ulicy 

Ogrodowej w Zaniemyślu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, 

Michał Marciniak 

PRZECIW (4) 

Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Marek Stroiwąs 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Ewaryst Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Kurpik, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XLVIII/354/2022 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

przejdziemy do punktu 7 wolne głosy i wnioski  

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Pani kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Zimmer 

 

kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Zimmer 

dzień dobry, dziękuję Panie Przewodniczący, Wysoka Rado w związku z tym, że w miesiącu 

październiku została moja osoba poddana okresowej ocenie pracowniczej pozwolę sobie 

wyrazić kilka zdań na ten temat, w związku z zapadłą oceną mojej pracy kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej oświadczam, że nie zgadzam się z ustaleniami w niej zawartymi uważam, 

że ocena nie odnosi się merytorycznie do wykonywanych zadań przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej a zawiera elementy nieobiektywne i dlatego zwracam się do Rady Gminy 
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Zaniemyśl o przeprowadzenie czynności kontrolnych Ośrodka Pomocy Społecznej, mojej 

osoby pełniącej funkcję kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej jako jednostki organizacyjnej 

gminy, nadmieniam, że w pomocy społecznej pracuję ponad 38 lat a kierownikiem Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Zaniemyślu jestem już 32 lata, praktycznie od podstaw tworzyłam ten 

ośrodek i jak do tej pory nigdy nie oceniono mnie w sposób niniejszy uważam, że ocena jako 

nie obiektywna winna być poddana kontroli przez Radę Gminy w ramach posiadanych 

kompetencji organu stanowiącego, proszę o niezwłoczne podjęcie stosownych działań 

ponieważ właściwy wizerunek Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu jest niezbędny w 

celu realizacji wszechstronnych działań, oczekuje niezwłocznego odniesienia się przez Radę 

Gminy co do oceny kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w zakresie zarządzania i 

efektywności działań także na gruncie ustawy o pracownikach samorządowych niniejsze 

pismo i wniosek w postaci załącznika składam do protokołu obrad dzisiejszej sesji Rady 

Gminy Zaniemyśl jednocześnie do wiadomości Rady Gminy przedstawiam przez ręce Pana 

Przewodniczącego moje odwołanie jakie złożyłam w dniu dzisiejszym od oceny oraz na ręce 

Pani Wójt oraz kserokopie niniejszej oceny, dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa chce zabrać głos, może ja w tej chwili ja 

zabiorę, OSP Zaniemyśl organizuje mikołajkową zbiórkę pieniędzy na upominki dla dzieci i 

tutaj jest podany numer konta podam go, żeby wszyscy mogli też jakąś niewielką ilość 

pieniędzy wpłacić na to konto, numer konta Bank Spółdzielczy w Kórniku 76 9076 0008 2002 

0071 5366 0001, wpłat można dokonywać na ten właśnie numer konta  

 

radny Tomasz Grabowski 

pytanie Panie Przewodniczący jeżeli mogę to na jakieś konkretne dzieci z Domu Dziecka, 

niepełnosprawne, nie wiem wymagające opieki, czy będzie jakaś akcja robiona przez 

strażaków, zrobiona i oni w tym momencie będą łożyć pieniądze na imprezę dla dzieci tak  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

na upominki dla dzieci tu jest napisane wyraźnie, tak  

 

radny Tomasz Grabowski 

okej, tylko teraz to są nie wiem mikołajkowe, świąteczne, to będzie jakaś akcja zrobiona w 

Zaniemyślu, okej  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

mikołajkowa, organizuje się mikołajkową zbiórkę, bardzo proszę Pani Sołtys, do mikrofonu 

proszę tak,  

 

sołtys Sołectwa Mądre Cecylia Nowak 

ja chciałam w imieniu mieszkańców naszej wioski też zapytać radę czy złożyła jakąś petycję w 

sprawie tej drogi 11-tki, która ma przebiegać przez nasze pola, gospodarstwa, tam nikt się w 

ogóle nie odezwał, wszystkie gminy złożyły, jest mi bardzo przykro, 38 lat jestem sołtysem i 

żeby rada nie wystąpiła z wnioskiem i jakąś petycję złożyła i stanęła w obronie rolników, 



str. 27 
 

przez syna pola pójdą, przez sąsiadów, najlepsze kawałki dużej ziemi zabiorą, bardzo przykre, 

przykre, no normalnie i to lada chwila, bo już przecież to jest w ochronie środowiska te 

projekty wszystko, pozwolenia, lada chwila wejdą na pola i za grosze wykupią tą ziemię i nic 

nie będziemy mieli do powiedzenia, a tu się o drogę kłócicie taką, proszę tą drogę zrobić na 

naszych wioskach, zabrać tu, bo były w Zaniemyślu zrobione teraz dwie drogi, Pan Marciniak 

prosił o kredyty nawet, żeby zrobić, my mamy taką straszną drogę na Młodzikowo tam w 

kierunku Młodzikówka, sami zawozimy dziury czym możemy, a to się kłócicie, a o 11-tkę, o 

szybką kolej, byłam na paru spotkaniach tu z rady nie było nikogo, w Krzykosach były 

spotkania, w Sulęcinku był ktoś, ja nie widziałam, nie widziałam, Pani Wójt była tak, z 

Zaniemyśla, nikt nie złożył żadnego wniosku nic, że nie zgadzamy się, że to jest takie przykre 

naprawdę, że rolnicy między sobą rozmawiają jakoś to przeżyjemy, zniszczą nas i koniec, no 

niestety bardzo jest przykre i na pewno was ocenią na przyszłość, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo teraz proszę radny Michał Marciniak  

 

radny Michał Marciniak 

ja tylko chciałem się odwołać do tego co powiedziała Pani sołtys, nigdy nie prosiłem o żadne 

kredyty na budowę ulicy tylko wspominałem o tym, że gmina ma swego rodzaju rezerwy, 

które rok temu były warte 3 miliony dzisiaj są warte już 2 miliony 400, tak przy tej 40% 

inflacji, z tego co się ostatnio dowiedziałem, bo też nas Pani poinformowała te rezerwy 

zostały już znacząco pomniejszone, z drugiej strony może i dobrze tak biorąc pod uwagę tą 

inflację, druga kwestia jest taka, że budowa drogi S11 to jest droga krajowa nie można 

porównywać drogi krajowej do drogi lokalnej, Szanowna Pani, i tak naprawdę Generalna, 

Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad tak naprawdę oni tak zrobią to co będą chcieli, czy my 

będziemy protestować, czy my nie będziemy protestować, myślę, że Szanowna Pani sołtys, 

myślę, że powinna Pani mieć największe pretensje do, do swojej radnej, która Panią 

reprezentuje, do Pani Jolanty Jóźwiak z tego co mi wiadomo, ale to nie jest mój region tak, że 

do Pani radnej Jóźwiak, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo  

 

radna Jolanta Jóźwiak 

chwileczkę, ostatnio Pan sołtys  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

przepraszam bardzo, jest kolejne zgłoszenie, radna Katarzyna Gomułkiewicz  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

bardzo dziękuję Pani sołtys za ten głos, natomiast myślę, że bardziej chodziło szybką kolei niż 

o S11, no bo S11 to jest już kwestia z przed paru lat, ostatnio były konsultacje dotyczące 

szybkiej kolei, był ten temat tu poruszany natomiast nie było takiego sygnału wyraźnego jak 

dziś Pani wyartykułowała ze strony mieszkańców, były konsultacje i to jest najważniejsze i ja 
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mam nadzieję, że wszyscy wyrazili swój głos w konsultacjach wypełnili ankietę, która była 

dostępna do 12 października i to się liczy bardziej tak naprawdę niż stanowisko rady gminy, 

natomiast nie było wyraźnego sygnału od mieszkańców, żeby takie stanowisko było 

wyrażone, ja byłam na spotkaniu konsultacyjnym tutaj w GOK-u specjalnie dla mieszkańców 

gminy Zaniemyśl i naprawdę ono, już o tym mówiłam zresztą, przebiegło bardzo spokojnie i 

nikt nie dał do zrozumienia, że jest potrzeba, żeby rada gminy zajęła takie stanowisko tak jak 

mówiła Pani Wójt rada gminy ma reprezentować mieszkańców czy takie głosy od 

mieszkańców spływały, dzisiaj Pani to wyraziła, bardzo za to dziękuję, już dostaliśmy przed 

chwilą jakieś informacje, że jutro ma być spotkanie z pełnomocnikiem spółki CPK więc jest 

jeszcze szansa zwrócić uwagę na to, że jednak to stanowisko Państwa jest inne niż wydawało 

się być na tym spotkaniu sprzed bodajże dwóch miesięcy  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, proszę radna Jolanta Jóźwiak  

 

radna Jolanta Jóźwiak 

ja chciałam tylko nadmienić, że na ostatniej sesji był Pan Kowarz mieszkaniec wsi Pigłowice, 

bo zwrócił się właśnie do mnie czy będzie jakaś powołana komisja odnośnie wywłaszczenia, 

odnośnie tego i było tutaj ten Pan nawet zabrał głos i zwracał się, bo jeszcze sam powiedział, 

bo jak będziemy czekać to potem będzie już za późno, on właśnie wyszedł z takim żądaniem, 

żeby tu rada podjęła coś albo zrobiła jakieś pisma albo coś, tylko to zostało pominięte ale 

było  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

zgadza się był Pan Kowarz, bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Szanowni Państwo radni, myślę, że najwyższy czas po prostu o tym porozmawiać i o zajęcie 

stanowiska, bo to też, to też ma znaczenie, nie po to są te spotkania, na które, na które 

zapraszają nas przedstawiciele czy projektanci, czy budowniczowie tych dróg, żeby po prostu 

na to nie przychodzić, no po to, po to jest żeby przyjść i usłyszeć, zabrać głos, jesteście 

przedstawicielami, jesteście przedstawicielami mieszkańców i tu jedna Pani sołtys ma rację, 

że wszyscy mówią, że odnosząc się do ulicy Ogrodowej, że jeżeli mieszkańcy nie chcą tej 

ulicy, że cały czas jest problem, jest tyle dróg, które mogą być zrobione, czekają mieszkańcy 

ulicy Nowej, czekają mieszkańcy chociażby Lubonieczka, Zwoli, Jezior Małych na budowę 

dróg Łękno Osiedle Przedwiośnie  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

Polwicy  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Polwicy i tam wszyscy będą szczęśliwi, przyjmą, przyjmą tą drogę z otwartymi rękami tak, no 

właśnie, no właśnie  
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8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, nie widzę chętnych, w takim razie ten 

punkt zostaje wyczerpany, punkt ósmy zamknięcie sesji, związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamykam 48 sesję Rady Gminy Zaniemyśl bardzo dziękuję Państwu za udział i do 

widzenia, do zobaczenia 

  

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Jerzy Grześkowiak 

 

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


